
S PREDSEDSTVA OK SZDL

Več neposrednih
povezav s KS

Nedavni posvet z aktivisti dnižbenopolitičnih organiza-
cij iz KS (najslabša je bila udeležba 0 0 ZSMS saj se jih je
iz 38 KS udeležilo le sedem!) na temo delovanje KK SZDL
v KS je bib nedvomno takšna oblika dela, ki jo je treba v
bodote ie nzvijati.

Ob tej ugotovitvi pa so člani predsedstva sklenili, da so
vprašanja - (ne)aktivnosti mladinskih organizacij, pre-
malo široko zastavljenega planiranja v KS, nerešenega
financiranja KS, poseganja v prostor brez vednosti KS,
nezadovoljivega delovanja delegatskega sistema, premaj-
hne motiviranosti za delo v KS, ponekod premajhni
družbeni podpori pri delovanju društev, pri podružblja-
nju SLO in DS - posvetiti v okviru širše družbenopoliti-
čne skupnosti več naporov, angažiranja in družbene akci-
je. V ospredju pa morajo biti vsekakora poglobljene
ocene, ki naj ob analizi vzrokov podajo usmeritve za
konkretno razreševanje problematike posameznih pod-
ročij. Še to. Nujno bo po mnenju predsedstva v najkraj-
šem času obnoviti prakso pogostejših in stalnih obiskov v
KS!


